Three people killed and a house burned by lightning in Kamiji [Congo]
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[bookmark: _GoBack]Kamiji, March 29, 2019 (ACP) - Three people from the same family, including a five-year-old girl, were killed and their house burned down in a torrential downpour. on the night of Tuesday to Wednesday around 3 am in Miketa, a locality of the Bakua Ndumbi cluster, Luekeshi area in Kamiji territory, Lomami province.
According to witnesses on the spot, the electric shock surprised the victims in full sleep under the parental roof, while both parents were traveling to the nearby village of Kanyiki for a consolation visit. The elder brother of the family, the sole survivor of the tragedy, escaped with burns in his left leg and was admitted to a medical center.
Several similar cases have occurred in this territory where quite recently, a hundred cows were burnt by a thunderbolt on a farm.
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Kamiji, 29 mars 2019 (ACP) – Trois personnes d’une même famille parmi lesquelles une fillette âgée de cinq ans, ont trouvé la mort  foudroyées ainsi que leur maison d’habitation consumées lors d’une pluie torrentielle qui s’est abattue dans la nuit de mardi à mercredi dernier vers les 03 heures du matin à Miketa, une localité du groupement de Bakua Ndumbi, secteur de Luekeshi en territoire de Kamiji, province de Lomami.
Selon des témoins sur place, la décharge électrique a surpris les victimes en plein sommeil sous le toit parental, pendant que les deux parents étaient en déplacement vers le village voisin de Kanyiki pour une visite de consolation. Le frère ainé de la famille, unique rescapé du drame, s’en est tiré avec des brûlures à la jambe gauche et admis dans un centre médical.
Plusieurs cas similaires se sont produits dans ce territoire où tout récemment, une centaine de vaches ont été calcinées par un coup de foudre dans une ferme.

